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成功案例推薦 (高中) 

新北市立樟樹國際實創高級中等學校 

    樟樹實中規劃全方位連結世界的國際教育課程，全面整合各個學習領域和

國際視野的課程實踐體系，目的是讓學生能夠在全球化的環境中脫穎而出。課

程包含以下幾個要素：雙語教育、跨文化學習、全球學習、全球視野和實踐機

會，從多方面培養學生的全球適應力和競合力。本校學生分屬藝術、家政及電

機與電子三群，各有不同專長興趣及學習背景，創造多元的學習環境。此外，

也透過與家長和當地社區合作，讓學生有機會進行議題式探究暨田野調查課

程。 

      整體而言，透過全方位國際教育課程，協助發展學生的語言溝通、國際素

養、全球學習、國際社交、技能與世界連結和全球化視野，讓他們在未來的國

際社會中具有競爭優勢，並具備解決跨文化問題的能力。 

  
 

紀實攝影各國社會議題視覺傳達探究 
理想的城市課堂分享前永續目標標語

卡準備 

 

 

理想的永續城市英語文分享暨宣導影

片拍攝 
汐止夢想社區典範創生地實地參訪 
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New Taipei Municipal Jhangshu International Creative Technical High School 

    Jhangshu International Creative Technical High School is committed to 

providing a holistic international education that prepares students for a globalized 

world. By integrating international perspectives into each subject area, the school 

fosters students' bilingual abilities, intercultural understanding, global awareness, 

and international mindedness. 

     Moreover, the diverse student body, comprising students from the Art, Home 

Economics, and Electrical and Electronic Engineering groups, enriches the learning 

environment with unique perspectives and talents. Furthermore, by collaborating 

with engaged parents and the local community, students have opportunities to 

explore real-world issues and contribute to their community. 

     Through service learning, students develop resilience and competitiveness. With 

the support of a dedicated faculty who actively participate in professional 

development workshops and collaborative lesson planning, the school empowers 

students with the intercultural problem-solving skills to excel in the international 

society.  

  
 

Exploring visual communication of 

social issues in various countries 

Preparing slogan cards about 

sustainable development goals 

 

 

Creating English promotional videos 

about ideal sustainable cities 

Visiting the Xizhi Dream Community to 

learn about innovative community 

development 

 

 

 


